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	 St. Mary’s Canossian College Parent Teacher Association
            嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會


Proxy Form for the PTA Annual General Meeting
家長教師會周年會員大會之代表委任表格
I  





, parent of 







       
   (
     ),


    






     (name of student)

   
             (class no.)
 
of 



hereby appoint the Chairperson of PTA # to act as my proxy to attend and 
        (class)
vote on my behalf at the Annual General Meeting of the PTA at the St. Mary’s Canossian College School Hall on Saturday, 26 October 2019 at 2:15 p.m. or any adjournment thereof.
本人 
               

     是 
       
班
              

  ( 
)
  





      


(班級)
    
             (學生姓名)        (學號)
的家長，茲委任家長教師會主席#代表本人出席將於二零一九年十月二十六日(星期六)下午
二時十五分於嘉諾撒聖瑪利書院禮堂舉行的家長教師會周年會員大會及任何續會。
	#
If a proxy other than the Chairman of PTA is preferred, please insert the full name of the proxy desired and other details in the space provided below. 
閣下如欲委任家長教師會主席以外之其他人士為代表，請在以下橫線上填上擬委派代表之姓名及其他資料。

	I  






, parent of 




   
 
    (     ),



    






          (name of student)

     (class no.)

of 

 hereby appoint 




  , parent of 

  
 
     (    )

  (class)                           (name of proxy)



      (name of student)  (class no.)
of 

   to act as my proxy to attend and vote on my behalf at the Annual General 

 (class)  

Meeting of the PTA at the St. Mary’s Canossian College School Hall on Saturday, 26 October 2019 at 2:15 p.m. or any adjournment thereof.


本人 
          



 是 

班
           
    (    )  


    


 (班級)
    
         (學生姓名)     (學號)
的家長，茲委任

    班

        
(
) 的家長



  
        (班級)
    
  (學生姓名)
     (學號) 


 (代表之姓名)
代表本人出席將於二零一九年十月二十六日(星期六)下午二時十五分於嘉諾撒聖瑪利書院禮堂舉行的家長教師會周年會員大會及任何續會。


**
Any changes to this proxy form should be initialled by the person who signs it.

本表格上之每項更改，均須由簽署人簽名確實。
Parent’s Name
 家長姓名

  Parent’s Signature 家長簽名

Date 日期
